
 

 

STRÄDELÄNGAN Ekonomisk Förening 
Styrelsemöte 2025-01-19 

 

 
Närvarande: Kerstin Andersson, Bo Hallin, Stig-Olof Larsson, Marjanna de Jong 
Frånvarande: Jonas Lindhe, Solveig Fridriksdottir. 
 

 

1 Föreningens stadgar 
Har insmugit sig ett fel i dokumentet vi erhållit från bolagsverket gällande §14 i 
stadgarna. Detta är korrigerat och uppdaterat hos Bolagsverket. 
 

 
 
 
 

2 Ekonomi 
Budget för 2025 skall upprättas. Skall läggas fram på årsmötet. Bosse har gjort 
intäktbudget för andelsavgifter (enl. 2024 års avgiftsnivå) 
Vi avvaktar att bokslutet för 2024 skall färdigställas. Detta för att få ett bättre underlag 
för hyresintäkter och för att bedöma nivån på drifts och underhållskostnader för 2025. 
 

 
Bosse 
StigOlof 
 
 
 
 

3 Årsmötet 
Datum för ordinarie föreningsstämma fastställdes till den 6 april kl 17.00. 
Debitering av årets andelsavgift skickas ut via mail till andelsägarna efter årsmötet. 
Villkor 30 dgr netto.Vid obetalda avgifter, skickas påminnelse via brev. 
Faktureringsavgift 40:- tillkommer. Är avgiften fortfarande obetald skickas påminnelse. 
Avgift 40:- dvs 80:- totalt 
 
 

 
 
 

4 Renovering / Underhållsplan 
Delar av styrelsen har träffats  och gått igenom underhålls och ev investeringsbehov  
för åren framöver och framför allt inför 2025. Gäller både yttre och inre underhåll. 
Noteringar från genomgången presenteras på nästa möte. 
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Övrigt 
StigOlof har upprättat lista vilka dokument som skall överlämnas till ny styrelse. 
Bosse kollar vilka avtal han har tillgång till främst ev. leverantörsavtal. 
 

 

6 Nästa möte 
Nästa möte bestämdes till söndag den 9 februari kl 17.00.  
 
 

 
 

 
 
Vid protokollet    Justeras 
 
 
   
 
Stig-Olof Larsson   Bo Hallin  


